
Heiloo, 27 mei 2021.  

t.a.v.:  Commissie Leden Openbare ruimte 

via;  de Griffie.  

 

Geachte commissie leden, 

 

Vanavond staat (onder andere) het groenbeheerplan op de agenda. Wij hebben ons 

de afgelopen periode hard gemaakt voor het behoudt en de verbetering van de 

houtwallen (en op de eerste plaats het voorkomen van radicale snoei). Dit heeft 

geleid tot een specifieke bijlage over de houtwallen. Als bewoners kunnen wij 

bevestigen dat er een goed Groenbeheerplan ligt, die past bij de wensen vanuit de 

buurt. Hiervoor willen wij onze dank uitspreken naar u, de gemeente en haar leden. 

Hierin ook speciale dank aan Stefan Meijer voor de coördinatie en inhoudelijke 

afstemming in dit proces.  

 

U mag gerust weten dat wij nog wel een zorg hebben. Want op papier klopt het nu, 

maar in de praktijk kan het altijd weer anders lopen. Onze zorg is dat straks door 

miscommunicatie, verkeerde aansturing, verkeerde interpretatie, algehele 

onwetendheid of verandering van afdelingsbudgetten; alsnog (per ongeluk) de 

bomen radicaal worden gekapt. Dat zal niet de eerste keer zijn.  

 

Mede daarom hebben onlangs een verzoek gedaan om de strook naast onze 

woning aan te kopen. Hiervoor is ook regeling. Door de koop heeft de gemeente 

niet alleen een opbrengst, maar wordt de gemeente ook direct ontslagen van haar 

jaarlijkse beheerkosten. De rechten en plichten liggen dan bij ons als nieuwe 

eigenaar, waar het Groenbeheerplan als kettingbeding kan worden opgelegd. 

Hiermee borgen was als aangrenzende bewoners de kwaliteit en behoud. Met alle 

liefde zelfs, want hier hebben we ons immers hard voor gemaakt. En indirect zijn wij 

gerust gesteld dat niet op een dag per ongeluk (/ alsnog) alles ineens om is, of dat 

er op een dusdanig manier gesnoeid wordt wat we juist met het Groenbeheerplan 

hebben getracht te voorkomen.   

 

Ons verzoek is helaas afgewezen en dat respecteren wij. Echter, via deze weg, wil 

ik u meegeven dat ons voorstel voor aankoop en het overnemen van de rechten en 

plichten vanuit onze kant altijd openstaat.  

 

Desalniettemin zijn wij zeer tevreden en blij dat er nu een goed Groenbeheerplan 

ligt. Nogmaals onze dank.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Stefan Bakker  

Bewoner Zuiderloo 


